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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum  
101214 
 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 
  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  
   Björklinge. 
 
Tid:    18.30 – 19.00 
 
Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     

  Peter Bäckström 
      Göran Jakobsson  
            

  Roger Larsson  Suppleant 
  Åke Westling    
     
          

     
§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 

dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  
 och godkändes. 

 
§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     
         förande.  sammanträde. 
 
§  3.  Val av juster-  Peter Bäckström valdes att vara justeringsman för      
         ingsman.  detta sammanträde. 

   
§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 
         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via email.   
  
§  5.   Ekonomisk Ekonomin är fortsatt god och  ekonomiska rapporter 
          rapport: från LRF Konsult AB har fortlöpa nde sänts ut via  

email. Någon dagsaktuell rapport över ”utdebiteringen” 
fanns ej utan ”problem” har åtgärdats, justerats, 
vartefter. 
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§  6.  Vinterväg- Allmän diskussion ang den vinterväghållning 
          hållning. som hittills varit. Olika synpunkter ”ventilerades”. 
  Ett fåtal klagomål har inringts, inga skriftliga.  
  Sedvanliga problem med omfattande utskottning av snö på 
  gatan, långtidsparkerade fordon osv.. 
 
 §  7.  Asfaltering. På grund av den tidiga vintern kommer ej planerade 
  asfalteringsarbeten att kunna genomföras i år. 
   
§  8.  Övriga frågor:  Roger Larsson tog upp ang att ”ompekningen” av  
  internetdomänen inte var helt klar och ”funktionalliteten” 
  därmed var begränsad. Anders Björkman och Roger 
  skall söka genomföra detta inom närmaste tiden. 
 
§  9.  Nästa möte.       Beslutades att nästa möte skall äga rum 110215 
  kl 18.30 i samma lokal om möjligt. 
                                              
§ 10.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  
  visat intresse.  Efter sammanträdet följde ”julbord” med 
  de övriga i styrelsen som närvarade. En ny ”variant” med 
  ”mindre julbord” prövades för första gången. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Anders Björkman                              Justeras: 
Ordf./Sekr. 
         

     Peter Bäckström   


